
Keskustan aluekumppanuuspöydän kokousmuistio / kausi 2, kokous 6 / 2025 

Paikka: B&B Neulomotie  
Aika: 20.05.2025  17:30 – 20:15 
Osallistujat:  

Nimi Rooli Paikalla Poissa Kilometrit 
Heikkilä Terja Siht X  5,6 
Heinonen Pirkko  X   
Kaikko Terhi   X  
MLL R.Y 
    Mäki Katri 
    Tammi Suvi 
    Oksanen Nea 

  
 

X 
 

  

Mäkinen Saana   X  
Nordlund Jannike  X   
Ruokonen Raimo Pj X  22,2 
Syvänen Seija VaraPj X  0,0 
Tuomola Jaana   X  
Minna Sirnö (Vapaa-aika 
ja Hyvinvointipäällikkö) 

Vierailija X   

(E) = Etänä 

1) Kokouksen avaus  
Kokous avattiin klo 17:30 
 

2) Esityslista ja edellisen kokouksen muistion läpikäynti 
Todettiin esityslistan olevan ok ja edellisestä muistiosta ei huomautettavaa.  
 

3) Viimeaikaisten tapahtumien kertaus 
Keskusteltiin toteutuneesta siivouspäivästä. Tehdään Facebook julkaisu, jossa kiitetään osallistujia. 
Seuraavissa tempauksissa pitää panostaa enemmän muiden toimijoiden haastamiseen mukaan 
tempauksiin. Mahdollisesti otetaan myös yhteyttä kauppoihin joiden ympäristö on roskaisin, tämä 
vielä avoin.    
 

4) Aluekumppanuuspöytien hallinto 
Kaupungilta kokouksessa oli mukana Vapaa-aika- ja hyvinvointipäällikkö Minna Sirnö.  
Minna infosi meitä monesta asiasta:  

- saamme tarvittaessa tarkat budjetti ja toteutumatiedot 
- yhdistysilta 22.5, Raimo osallistuu 
- ”Hop In” äppi tulossa, toimintamme esittely ja tapahtumien julkaisu 
- Menoinfo – palstaa (Etelä Suomen sanomat) kannattaa käyttää 
- ”Satumetsä kävely” myös tiedoksi Minnalle ja kulttuuritalo-teltta on lainattavissa 
- viestintäpäällikön palveluja on käytettävissä 
- Facebook päivityksiin kannattaa ”tägätä” Orimattilan kaupunki mukaan 
- ITE valotaide tapahtuma 17-19.10.2025, Luxin johtajan teos tulossa. 
- Jymylinnan mahdollisen myynnin vuoksi ollaan etsimässä korvaavia tiloja, joiden käyttö 
saattaa olla mahdollista meillekin 
 
 
 
 
 



5) Vuoden 2025 toiminta 

Lausunnot 

 Meneillään olevissa pyynnöissä 31.5.2025 mennessä kommentit Raimolle. Mikäli 
kommentteja ei tule niin lausuntoja ei jätetä. 

 ”Jymylinnan myynti” Olan kesä tapahtumassa kysytään asukkaiden kommentteja ja niiden 
pohjalta tehdään mahdollisesti kirjelmä esim. uusille valtuutetuille ja asiaan liittyville 
virkahenkilöille. Tulokset julkaistaan myös Fb-sivuille.  

 ”Koirankakkaroskikset”. Näistäkin kysellään Olan kesässä ja tulosten pohjalta tehdään 
ehdotus kaupungin suuntaan. 

Olan kesä 

 Osallistujat: Terja, Seija, Pirkko ja Rami; paikalla ollaan n. klo 9:00, oranssit liivit päälle 
 Rami tuo teltan (painot liepeisiin) ja ainakin yhden pöydän. Seija tuo SPR:n pöydän ja liinat 
 Terhin tekemä info Jymylinnasta tuodaan esille 
 Arvonnan palkinnoksi kasataan herkkukori (hankintabudjetti 250€), korin oltava näyttävä 

kun sillä haetaan mainosarvoa. Seija ja Pirkko lähtevät ostoksille kaupungin luottokortin 
kanssa. 

  Kysellään;   
- Orimattilan nähtävyydet (julkiset, ”salaiset” ja muuten hienot paikat) 
- Jymylinnan käyttö 
- Koirankakkaroskisten paikkoja 

 Muu rekvisiitta ja tarvikkeet hankitaan tarpeen mukaan 

Kävely ”Satumetsässä”, Peltolan alue 

 tavoite lauantain Suomen luontopäivänä 30.8.2025 Terja ja Jannike vievät asiaa eteenpäin 
 lisää suunnitelmista seuraavassa kokouksessa (opasteet, paikoitus, musiikki, kasvomaalaus, 

teltta, reitit, askartelua, valokuvausta, lapset eläiminä, omia pukuja, luonto-opas) 
Metsäretki, jossa lapsilla mahdollisuus ”olla eläimiä”  

 Kasvomaalausta (4H) , ohjattua askartelua (MLL), omia pukuja ja naamiointeja, luonto-opas 
 musiikkia (kanttori), tietoiskuja 
 Opasteet, kyltti, paikoitus ym. mietittävä 
 suunnittelu jatkuu 

Kulttuurikävely 

 Ei päätöksiä tämän osalta, Orimattilan seurakunnan kanssa ei ole vielä päästy eteenpäin 
 Yhteydenottoja omaisiin jatketaan 
 Ideoidaan kokonaisuutta, jonka osia voisivat olla emäntäkoulu ja Fanny Syren, Vanha 

purettu apteekki ja apteekkari Anni Helle, purettu postitalo Backbergin talo ja postineiti Ida, 
Kartanot ym. ym. 

 Kaurismäki – kiinnostava ja alueeseen liittyvä kävely nousi myös esille 
 Vuonna 2026 tulee 100v Pentti Papinahon syntymästä ja sen tiimoilta voisi syntyä jotain 

Lähdepuisto  

 alueen tilasta on tullut paljon yhteydenottoja kaupunkilaisilta 
 kaupungilla ei juurikaan ole ylimääräistä rahaa kehittämiseen. 
 pohdittiin perustaa työryhmä, jossa olisi kaupungin, aluekumppanuuspöydän ja asukkaiden 

edustajia miettimään tilannetta ja ratkaisuja 



Keskustan kehittäminen 

 Minna Sirnö kertoi, että kaupungille on tulossa keskustan alueen kehittämissuunnitelma 
 Elinvoimajohtaja Sara Vilander starttaa toimintaa ja voidaan kutsua Sara mukaan meidän 

kokoukseen  

Kirpputori ja Pelipäivä 

 molempia lykätään myöhemmäksi ehkäpä toteutus syksyllä, lisää käsittely seuraavassa 
kokouksessa 

Välkky suojatielle 

 InfoTrafikilta saatu tarjous, joka on summaltaan liian iso aluekumppanuuspöydän 
hoidettavaksi. 

 pyritään veiläkin etsimään yhteistyökumppaneita (vakuutusyhtiö, autokoulu, 
kuljetusliikkeet ym) 

 projekti vaatii myös melkoisen lupamenettelyn 

MLL terveiset 

 koulujen alkaessa on tarvetta vapaaehtoisille koulujen alkaessa kaksipäiväiselle 
suojatiepäivystykselle.  

 Ilmoittautuminen alkaa 20.7 yhteensä 50 henkilöä tarvitaan 
 7.-8.8.2025 aamupäivä ja iltapäivä, lyhyitä avustushetkiä  
 valvottavia koulujen läheisyyksiä ovat Tönnö, Jokivarsi ja Myllylä 
 kumppanuuspöytäläiset voivat hankkia väkeä ja osallistua tietenkin itsekin mukaan 

 
6) Muut asiat 

Some 
o kohennetaan tilannetta ja julkaisuja jatketaan 

Kevätretki 
o omakustanteinen talvikauden päättäjäisretki tehdään Mäntsälän Kirsikkapuistoon 

keskiviikkona 4.6.2025 
o tutkaillaan samalla miten Mäntsälän kunta on kehittänyt jokimaisemaa 
o kimppakyydit sovitaan lähempänä ja nyyttikestityksellä hoidetaan tarjoilu 

 
Hennapäivä 16.8.2025 

o mennään tutustumaan tapahtumaan ja tarvittaessa lainataan liivejä ja haievälippuja 
 

Kumppanuuspöydän käytänteet, pöytäkirja, kutsut ym. 
o käytiin läpi käytänteet informaation jakamisen, pöytäkirjojen, esityslistojen, 

kokousten osalta – aina voi parantaa mutta ei nähty tarvetta merkittäville 
muutoksille 

 
Korvaukset toiminnasta 

o puheenjohtaja muistutti kulukorvausten jättämisestä lähiaikoina 
o kokoukset on päätetty pitää B&B Neulomotien tiloissa ja he laskuttavat 

kokoustarjoilut aluekumppanuuspöydän kustannuspaikalta  
o Olan kesä tapahtumaan joudutaan ostamaan tarvikkeita muutenkin kuin kaupungin 

luottokortilla, nämä laskutetaan kulukorvauksena, tarvitavia hankintoja tekevät Seija 
ja Terja  



 
 

7) Seuraava kokous 

Tiistaina 5.8.2025  klo 17:30   B&B Neulomotie 

 
8) Kokouksen päättäminen  

 
Kokous päättyi klo 20:15 


